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 2/23מן המניין מס'   שלא תמלול ישיבת מליאה

 1/1/2023׳ טבת התשפ״ג, ח, ראשוןמיום 

  משתתפים: 

 ראש המועצה  -  טל אוחנה 

 מ"מ ראש המועצה  - הרב אריה אברהם 

 חבר מועצה  -  איתן דלח 

 חבר מועצה  -  משה פרץ 

 חבר מועצה  -  אריה דוקרקר 

 חבר מועצה  -  חיים בן אבו 

 מועצה חבר  -  דני לוגסי 

 חבר מועצה  -  פנחס פרץ 

 חבר מועצה  -  איציק מלכה 

 חבר מועצה  -  שלומי פרץ 

 חברת מועצה  -  נילי אהרון 

 

 :נעדרו

 להשלים 

 

 מוזמנים:

 מנכ"ל המועצה  -  שמעון רוזיליו 

 יועמ"ש  - כרמית אהרון אמונה 

 מבקר המועצה   -  כהן יוסי  

 

 

 סדר היום: על 
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 - תחילת דיון-

 2021ר לשנת הצגת דוח תלונות ציבו [ 1]

, כשעל סדר  2023לשנת העבודה    2אנחנו פותחים ישיבה שלא מן המניין מספר    טל אוחנה ]ראשת המועצה[: 

 . 2021היום דיון בדוח ממונה על תלונות הציבור לשנת 

  21טוב הדוח הזה בעצם זה לא להמלצות זה רק לצורך ידיעה בלבד. אז בשנת    יוסי כהן ]מבקר המועצה[:

תלונות דרך מבקר המדינה. וכמו שאתם מכירים,    11- תלונות. תלונה אחת ישירה ו  12התקבלו על שולחני  

תלונה שדרך מבקר המדינה בעצם אני רק משמש כצינור, מעביר לו את החומרי גלם, כי הוא בעצם בודק  

ה. בניגוד לתלונה הישירה שבעצם אני אמור לברר מי צודק בצד של התלונה. אז השנה הייתה  את התלונ

לדוח, היה פה איזה בניין    3תלונה אחת ישירה בנושא של התחדשות עירונית. הפירוט של התלונה זה בעמוד  

ם גדלה, ומחיר  , התפתחו שם גינון ואדניות וכו', ובא דייר מתלונן שזה לא על דעתו ופתאום כמות המי656

 דיירים ונבחר ועד והכל באישורו של הועד.  אספתהמים וכו' וכו' בסוף הסתבר שהייתה 

מועצה[: ]חבר  לוגסי  גינון.    דני  אפרופו  אותך.  לעצור  חייב  אני  כי  קטן  משהו  המים,  יוסי,  קטנה  שאלה 

 הדיירים משלמים על ההשקייה שם? 

 * מדברים ביחד, לא ברור 

 זה נקרא צריכה משותפת.  כרמית אהרון אמונה ]יועמ"ש המועצה[:

 זה הכל נעשה באישור של ועד הבניין.  יוסי כהן ]מבקר המועצה[:

 - בוא נגיד אם המועצה עושה את הגינון הזה בבלוק מסוים דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 הכל על דעת הדיירים. טל אוחנה ]ראשת המועצה[:

 - דיירים, החליטו אספתאבל הייתה   יוסי כהן ]מבקר המועצה[:

 האדם הזה היה?  דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 זה לא משנה, זה רוב דיירים. זה הוא זומן.  איתן דלח ]חבר מועצה[:

 -דיירים, החליטו כן להיכנס לפרויקט, הועד אספתהייתה   יוסי כהן ]מבקר המועצה[:

 הדייר הזה היה?  דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 - לא יודע אם הדייר הזה  יוסי כהן ]מבקר המועצה[:
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 הוא לא הגיע.  איתן דלח ]חבר מועצה[:

 - דיירים והוא לא בא זו בעיה שלו. הייתה הסכמה של הועד אספתברגע שיש   יוסי כהן ]מבקר המועצה[:

 - , לא עם ההאספהההחלטה היא עם  שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

 * מדברים ביחד, לא ברור 

 אם יש גינון שישלם כמה שקלים, מה העניין?  דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 הם גם השתתפו בפרויקט עצמו בעלויות שלו. כן, מה עוד? טל אוחנה ]ראשת המועצה[:

לגבי שאר התלונות צריך להבין, אני מעביר את התגובה של המועצה למבקר    יוסי כהן ]מבקר המועצה[:

המדינה. אם הוא לא חוזר אלי סימן שהתגובה שנתנו היא תגובה בסדר. כי בדרך כלל הוא לא מרפה, החבר'ה  

שם במבקר המדינה באמת לא מרפים. עד שהוא לא בא על סיפוקו הוא לא מרפה. אז בסך הכל אני יכול  

 א קיבלתי תגובה על תגובה על תגובה, כנראה שעשינו את העבודה כמו שצריך.לציין של

 זהו?  טל אוחנה ]ראשת המועצה[:

 זה ללא הצבעה? כרמית. שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

 לא, הצגה של דוח תלונות הציבור.  כרמית אהרון אמונה ]יועמ"ש המועצה[:

. אנחנו  2023לשנת    2מעולה. חברים אני סוגרת ישיבה שלא מן המניין מספר    טל אוחנה ]ראשת המועצה[:

 ניפגש בקרוב בישיבת התקציב, אתם תקבלו על זה מספיק זמן מראש. להתראות, תודה רבה לכולם. 

 


